

为方便参会学者住宿，组委会与以下酒店达成协议价优惠，请按需自行预订（预订时请说明“国际地理信息学大会参会人员”以享受优惠）：

### 1. 万达锦华酒店（黄河交通学院高铁站店）

- **地址：**河南省焦作市武陟县河朔大道 566 号
- **房型与价格：**
  - ▶ 豪华大床房：¥248/晚（含双早）
  - ▶ 标准双床房：¥248/晚（含双早）
- **会场距离及交通：**距会场约 1 公里，步行 13 分钟或乘坐会议摆渡车
- **联系人：**申经理 +86-19639111270



## 2. 瀚海国际酒店

- **地址：**河南省焦作市武陟县迎宾大道中段 333 号
- **房型与价格：**
  - ▶ 大床房：¥188/晚（含双早）
  - ▶ 标准双床房：¥198/晚（含双早）
- **会场距离及交通：**距会场 1.4 公里，步行 20 分钟或乘坐会议摆渡车
- **联系人：**
  - ▶ 前台：0391-3799999
  - ▶ 王经理：86-18336860962
  - ▶ 孟经理：86-15225808000



**备注:**

1. 接站服务：组委会将根据调查问卷回执信息，在**\*\*新郑国际机场\*\***、**\*\*郑州东站\*\***、**\*\*武陟站\*\***提供接站服务；
2. 协议价格仅限参会者，预定时必须声明会议名称-国际地理信息学大会；
3. 如需预订其他酒店，请注意会议分会场均设于学校新校区（地址：河南省焦作市武陟县河朔大道 566 号），建议优先选择周边住宿以便参会。

The following hotels kindly agree to offer special discounted rates for the conference participants. They include Wanda Jin Wuzhi Jiaozuo, and Wuyihai International Hotel. Participants are responsible for booking their own rooms following the instructions below.

1. Wanda Jin Wuzhi Jiaozuo | 万达锦华酒店 (黄河交通学院高铁站店)

- **Add.:** No. 566 Heshuo Avenue, Wuzhi County, Jiaozuo City, Henan Province.
- **Room Types & Rates:**
  - ▶ Deluxe King Room: ¥248/night (includes breakfast for two)
  - ▶ Standard Twin Room: ¥248/night (includes breakfast for two)
- **Transportation to Venue:** 1km from the venue, 13-minute walk or conference shuttle service
- **Contact:** Manager Shen, +86-19639111270



## 2. Wuyihai International Hotel | 瀚海国际酒店

- **Add.:** No. 333 Middle Section of Yingbin Avenue, Wuzhi County, Jiaozuo City, Henan Province
- **Room Types & Rates:**
  - ▶ King Room: ¥188/night (includes breakfast for two)
  - ▶ Standard Twin Room: ¥198/night (includes breakfast for two)
- **Transportation to Venue:** 1.4 km from the venue, 20-minute walk or conference shuttle service
- **Contacts:**
  - ▶ Front Desk: 0391-3799999
  - ▶ Manager Wang: 86-18336860962
  - ▶ Manager Meng: 86-15225808000



**Notes:**

1. **Pick-up Service:** The organizing committee will provide pick-up services at **Zhengzhou Xinzheng International Airport (CGO)**, **Zhengzhou East Railway Station**, and **Wuzhi Station** based on the survey responses.
2. **Discounted Rates:** The negotiated rates are exclusive to conference attendees. Please mention the conference name—Geoinformatics 2025—when booking.
3. **Other Hotels:** If you wish to book other hotels, please note that all conference sessions will be held at the university's **Heshuo Campus** (Add.: No. 566 Heshuo Avenue, Wuzhi County, Jiaozuo City, Henan Province).